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Si Nadal és símbol de fraternitat, 

i de una humilitat ben entesa, 
aprofitem tots plegats la grandesa, 

que tan ens brinda aquest jorn esperat. 
 

Quan el món sense respecta es desfà, 
amb inútils i esfereïdores guerres, 

lluitant entre ells com cruentes feres, 
oblidant per ambició al seu germà. 

 
Nosaltres que tenim un xic de seny, 

defugim  i preguem perquè en la terra, 
s’ofegui la maldat, l’ambició i la guerra, 

i la bondat guanyi en cada terreny. 
 

El Nadal ha de ésser durant l’any, 
una realitat real de cada dia, 

això és el que la gent de bé voldria, 
i amb això hem d’esmerçar el nostra afany. 

 
Aquests que són dies fets per estimar, 

avui m’he recordat de les persones, 
que més estimo per senzilles i bones, 

i que la pensa mai pot oblidar. 
 

Les que volen eixugar-te el plor, 
curant l’ànima amb una abraçada, 
amb aquella tendresa immaculada, 

lesque sents riure i t'emplenenel cor. 
 

Avui m'he recordat dels bons amics, 
als que veig poc, però que mai oblido. 
els tinc a prop meu si els necessito, 
que sempre fan costat en els fatics. 

 
Avui m'he recordat de tu.Gràcies per existir. 
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